
       Skjervøy 08.05.17 

Til ordfører Ørjan Albrigtsen 

I Skjervøy kommune har vi i mange år hatt en plass hvor vi kunne levere hageavfall. Dette var 

en ordning mange var fornøyd med. I forbindelse med ny veitrase` til brua, er denne plassen 

ryddet og avviklet.  

Spørsmål: 

1. Skjervøy SV ønsker å få vite om det diskuteres nye muligheter for plasser en kan 

levere hageavfall, og i tilfelle hvilke områder som er aktuelle? 

 

For Skjervøy SV 
 
Ingrid Lønhaug 
Leder 
 
    
 


